



# AGDER KFUK-KFUM-SPEIDERE

## REFERAT FRA KRETSTING I KRISTIANSAND FREDAG 1. MARS 2019

Møtet ble holdt i Lund kirke, Kristiansand. Kvelden startet med en liten velkomst ved Anne Mette Bomann og andakt ved Martin Bentsen. Så ble vi servert pizza før vi tok fatt på Kretstingssakene.

### Sak 1

#### Konstituering

1. **Navneopprop og godkjenning av representantene**  
Det møtte til sammen 26 stemmeberettigede representanter.  
I tillegg var disse tilstede:
  - Erlend Arnøy, kretsens kontakt i Landsstyret
2. **Godkjenning av innkalling og sakliste**  
Godkjent
3. **Godkjenning av forretningsorden**  
Godkjent
4. **Valg av møteleder**  
Jarl Thore Larsen (KL, Grimstad) ble valgt
5. **Valg av ordstyrer**  
Odd Kristian Hagen Myre (kretsstyremedlem, Øvrebø) ble valgt
6. **Valg av referent**  
Siren Therese Klausen (kretsstyremedlem, Kristiansand V) ble valgt
7. **Valg av tellekorps**  
Erlend Arnøy (Landsstyret) og Anne Mette Bomann (Kristiansand) ble valgt
8. **Valg av to representanter til å underskrive protokollen**  
Linda Beathe Dalande (Øvrebø) og Erlend Borge (Vågsbygd) ble valgt

Hilsen fra våre gjester

Presentasjon av kandidater på valg i sak 9 ved valgkomitéen (Jarl Thore Larsen og Trond Wirak, Grimstad). Ble gjort en pressisjon ift en av kandidatene til styret.

## Sak 2      Årsmelding 2018 & medlemsoversikt

Jarl Thore Larsen leste opp årsmeldingen for 2018 med småkommentarer til teksten.

Kretsen har en tilbakegang på 23 medlemmer sammenlignet med for ett år siden.

### Korrigeringer til årsmeldingen som ble sendt med sakspapirene:

- Roverkretsting ble ikke arrangert januar 2018.
- Roverkongressen 2018 var i Koppervik.
- Det står VABUR og ikke BURiA som er riktig
- Kristiansand V deltok også på SMUL leir.
- Patruljefører kurset (MØTE) startet den 22. september (grunnet Knud).
- Kretsstyret hadde ingen ansatte i 2018
- Endring til riktig antall deltakere på Roverballet 94 stk.
- Roverarbeid legges ved årsmeldingen. Med endringer
  - 9-11 februar (i stedet for mars).
  - Antall deltakere på roverkongress 2018
  - Antall deltakere Bykleturen 2018

### **Vedtak:**

**Årsmeldingen for 2018 godkjent med overnevnte merknader**

## Sak 3      Regnskap 2018

Jarl Thore Larsen gikk kort gjennom regnskapet.

Revisjonsrapport fra Ragnhild Kvarenes Eggen som viser at regnskapet er godkjent ble lagt frem.

Kommentarer:

- Ingen

### **Vedtak:**

**Overskuddet på kr 11 694,38 legges til kretsens driftsmidler. Kretsens disponible driftsmidler har en oppgang på kr 69 094,38 grunnet frigivelse (til kretsens disponible midler) av fond etter nedleggelse av gruppen i Vennesla**

**Regnskapet for 2018 godkjent.**

## Sak 4      Oppfølging av saker fra Kretsting 2018

### Fra Patruljeførerkretsting

1. PEFF/PASS merke eller egen farge på speiderskjerf
  - Dette er tatt inn i draktreglementet: PEFF & PASS kan sy et ekstra PEFF/PASS-merke på speiderskjerfet
2. Flere PEFF/Vandrerturner i kretsen
  - Først sikre god deltagelse på de arrangementene vi har, eventuelt få konkrete forslag til endringer. Kretsen ønsker å få til patruljeførerkurs TUR.
3. Trompet på leir – ønske om forbud
  - Ønsket om å ikke bruke trompet notert.
4. Alternative plagg til speiderskjorte
  - Speiderskjorten er vårt hoved plagg og brukes ved seremonier. Ingenting i veien for å bruke andre plagg resten av tiden.
5. Stor aldersspredning blant Vandrerne
  - Evaluering av programmet (inkludert aldersinndelingen) skal behandles på Landstinget i april 2019. Se oppsummering av evalueringen i Lederforum 01/2019

### Fra Roverkretsting & Roverombud

- Ønske om langrenn på Bykleturen
  - Forslaget ble tatt til følge og var et tilbud i januar 2019, men ingen gikk
- Info: Ikke felles Roveropptagelse i kretsen
- Info: Agderroverne tildelt Roverballet 2018
  - Ble gjennomført i Vågsbygd i november 2018 med nesten 100 deltagere
- Info: Holdninger og handlinger
  - Eldre speidere og ledere er forbilder. Vær bevist egen ordbruk. Oppfordring om å ha andakt på hver samling.

### Fra Kretsstyret

- Kretsbannerkonkurransen – hva er riktig stil & sveis
  - Kretsstyret fikk i oppgave å lage en instruks for postmannskap.
  - Dette ble laget og delt ut før konkurransen i september 2018.
  - Den er også lagt ut på <http://agder.kmspeider.no/> -> Vår krets -> Kretsbannerkonkurransen

## Sak 5 Innsendte saker og forslag

### 5.1a Patruljeførerkretsting: Innspill til haik på kretsleir

#### Forslagsstiller:

Patruljeførerting i Agder januar 2019

#### Sak:

Ønsker mulighet for sykkel- og båthaik.

#### Forslag til vedtak:

Ønsket noteres og overleveres leirkomiteen for Kretsleir 2020

#### Kommentarer som kom opp under debatten:

- Eva (Ø) ønsker at dette blir tatt inn som fast til hver kretsleir.
- Delegatene fra patruljeførertinget sier at det er kano og robåt som er ønsket.
- Lena (L) vi ønsker haik med motorbåt.
- Linda Beathe (Ø) vi bør ha tilrettelegging for speidere med funksjonsnedsettelse.
- Arne (L) bør ha dette grunnet at speiderne gruer seg til haik fordi de ikke ønsker
- Eva (Ø) målet er å få speiderne ut på haik, og da må vi gjøre de
- Jarl Thore (G). Motivere speiderne
- Martin (L) Hvorfor robåt
- Aurora (M) Det oppleves større trygghet i en robåt. Lettere for en med funksjonsnedsettelse.
- Erlend (V) enig i dette med robåt, kan da ha to rullestolbrukere.
- Erlend (LS) Viktig å ikke eliminere kano mtp rullestol, dette fordi mestringen er høyere i kano.
- Eva (Ø) vi kan ikke slutte å gjøre ting som er litt skummel. Må kanskje da velge å gå.
- Martin (L) Muligens mange som ikke kan ro
- Brynjulf (M) Hjelpemiddelsentral vil sannsynligvis kunne bistå med tilrettelagte sykler.
- Hilde (M) De makelauser dro til Sri Lanka med 20 speidere og 20 ledsagere.
- Brita (V) hadde ei i rullestol i mange år og hun var med.
- Erlend (L) startet opp prosjekt i Rogaland.
- Birthe (V) må vi ha vedtak? Dette er jo naturlig
- Linda Beathe (Ø) ytret ønske er pga andre enn kun de med funksjonsnedsettelse.
- Eva (Ø) det har vært variabelt hvordan vi har løst dette og om vi har løst dette.
- Siren (K) Jeg er en av de som har fått tilrettelegging – og det har blant annet vært utkjøring med bil.
- Arne (L) synes det var litt fokus for de som har nedsettelse men det har ikke vært hovedgrunnen til pefftinget. De ønsket at alle skulle få lov til å ha en "roligere" haik.



- Odd Kristian (Ø) Hva med oss som da ønsker en slite haik? Som ikke ser de som utfordrende nok?
- Linda (Ø) Odd Kristian kan jo evt være i haikkomiteen.

**Vedtak:**

**Ønsket noteres og overleveres leirkomiteene for fremtidige Kretsleirer.**

**Alle kretsleier skal ha til tilrettelagt haik – som også er aktuell for de som ikke har nedsatt funksjonsevne.**

**5.1b Patruljeføring: Nye merker for TRÅKK hvert år**

Forslagsstiller:

Patruljeføring i Agder januar 2019

Sak:

De ønsker nytt design.

Kretsstyrets kommentar:

Det ER nye merker for TRÅKK hvert år – både vanlig TRÅKK og vinter TRÅKK...

Forslag til vedtak:

Peffene oversender dette selv til speiderbutikken/kontoret.

Kommentarer som kom opp under debatten:

- Hilde (M) man kan kjøpe merker hos NSF

**Vedtak:**

Ingen vedtak

**5.2a Roverkretsting: Info; Felles roveropptak i kretsen**

Forslagsstiller:

Roverkretsting i Agder januar 2019

Info sak:

- Første felles opptak blir 2020 fordi det kun er 3-4 som skal tas opp i 2019.
- Alle gruppene som ønsker å delta kan delta.
- Ombudet har hovedansvaret for roveropptaket, men andre rover kan bidra hvis de ønsker det.
- Opptaket gjennomføres i slutten av august eller starten av september
- Det kjøres roverkretsting samme helg som roveropptak (Roverkretsting fredag, opptak resten av helga)
- Blir en sosial tur selv om man ikke ønsker å være med å arrangere roveropptaket.

Kommentarer som kom opp under debatten:

- Ingen

**Vedtak:**

**Kretsting tar saken til etterretning.**

### **5.2b Roverting: Info; Flytting av roverkretsting til høsten**

Forslagsstiller:

Roverkretsting i Agder januar 2019

Info sak:

Kjøre roverkretsting og roveropptak samme helg, i august

Kommentarer som kom opp under debatten:

- Ingen

**Vedtak:**

**Kretsting tar saken til etterretning.**

### **5.2c Roverkretsting: Info; Roverkongress i Agder våren 2020**

Forslagsstiller:

Roverkretsting i Agder januar 2019

Info sak:

På roverkongressen i Asker 8.-10. februar ble det bestemt at Agder skal arrangere roverkongressen i 2020.

Kommentarer som kom opp under debatten:

- Informasjon til roverne om at de bør kontakte krets og ledere i gruppene.

**Vedtak:**

**Kretsting tar saken til etterretning.**

### **5.2d Roverkretsting: Info; Roverombud.**

Forslagsstiller:

Roverkretsting i Agder januar 2019

Info sak:

Det er blitt valgt nytt Roverombud for Agder. Fra januar 2019 er sammensetningen som følger:

Martin Aas (Vågsbygd) – leder for ombudet og roverkretskontakt.

Håvard Spikkeland (Vågsbygd) – medlem

Odd Kristian Myre (Øvrebø) – medlem

Gabriel Lunde (Mandal) – medlem

Mathias Bomann (Vågsbygd) - vara

Kommentarer som kom opp under debatten:

- Få kvinner og litt mye Vågsbygd. Dette blir begrunnet og det var disse som ønsket å være stille.
- Helene (G) Ønskelig at ombudet gir mulighet til at speidere som ikke deltar på rovernes kretsting også kan stille til valg til ombudet.

Vedtak:

Kretsting tar saken med kommentarer til etterretning

### **5.3 Kretsbannerkonkurransen**

Forslagsstiller:

Kretsstyret

Sak:

Forslag om å endre måten vi regner ut patruljepoengene på i konkurransen om kretsbanneret.

Bakgrunn:

- Ønske om at alle grupper som stiller i konkurransen kan «kjempe» om kretsbanneret. Også de som ikke stiller med patruljer i alle 3 løypene.
- I dag beregnes patruljepoengene for en gruppe som summen av snittet av patruljene fra gruppen i hver arbeidsgren (=maks 300 poeng)

Kretsstyrets forslag til vedtak:

Endre beregningen av patruljepoeng til «snitt av alle grupper fra gruppen uavhengig av arbeidsgren» (=maks 100 poeng)

Kommentarer som kom opp under debatten:

- Aurora (M) Pefftinget ønsket dette.
- Linda Beathe (Ø) kan man her stille med bare en gruppe og vinne.
- Marc (L) Vi hadde synes det var veldig greit om vi også ville hatt en mulighet.
- Linda Beathe (Ø) usikker på om hun ønsker dette siden man da kan stille med en patrulje og vinne.
- Martin (L) ønsker presisering på start- og patruljepoeng.
- Jarl Thore (G) gjør dette.
- Eva (Ø) forskjell på å ikke ha oppdagere eller å ikke bare ta de med. Ønsker ikke at speidere/lederne ikke skal bli straffet fordi ikke alle kommer. I speideren kan de være med når de vil, dette er ofte ikke mulig i andre aktiviteter.
- Brita (V) Ønsker heller ikke en elitekonkurransen, for å få kretsbanneret. Manges første møte med kretsen og se at det er flere speidere. Å møtes er poenget, og ikke kretsbanneret.



- Øyvind (M) kretsbannerkonkurransen er eneste arrangementet vi har, de som er innstilt på konkurranse kan delta på kvalifiseringen til NM.
- Arne (L) noen er veldig konkurranse innstilt, og dette er et problem. Lindesnes er med for gøy.
- Birthe (V)
- Odd Kristian (Ø) forslag om å fokusere på samarbeid og sosialt, heller enn konkurranse
- Jarl Thore (G) det er ikke mitt regneark, det er kretsting sitt.
- Eva (Ø) mange har en opplevelse at dette ikke er vårt regneark. Handler om å gjøre det enkelt. Stressende dag.
- Forslag fra Øvrebø Poengene beregnes som gjennomsnitt fra deltakende patruljer. Kretsbanner gis til den gruppa som har best gjennomsnitt av alle deltakende patruljer. For å få kretsbanneret må en ha minst to deltakende patruljer.
- Siren (K) viktig for meg at vårt blir delt ut på vårt arrangement
- Hilde (M) formelen oppsto med Rune
- Øyvind (M) Bykle har ikke mulighet til å delta
- Ragnhild Kristiansand V kan ikke det.
- Erlend (L) kan vedta at komité kan godkjenne avvik fra reglen der man ser det er nødvendig.
- Odd Kristian (Ø) Gjentar eget forslag
- Linda Beathe (Ø) Odd Kristian s forslag er ikke gjennomførbart.
- Øyvind (M) Er regler om hvor mange som kan være med i en patrulje.
- Linda Beathe (Ø) da lager vi et problem ut.
- Aurora (M) er der ikke for å vinne banneret
- Jarl Thore (G) ikke enig.
- Erlend (V) kan man kutte ut fokuset på konkurranse? Forslag: Patruljene tildeles poeng i postløpet, men det utropes ingen vinnere og deles ikke ut premier/pokaler/kretsbanner. Alle får deltakermerke.
- Erlend (L) det å ha det gøy er det viktigste.
- Helene (M) Forsmak på patruljekonkurransen.
- Ragnhild (G) Vi bør ikke fjerne premieringsaspektet.
- Arne (L) Forslag: Konkurransen og premier er som de pleier. Kretsbanneret går på omgang hvert syvende år.
- Aurora (M) Ingen reell effekt på speiderne
- Linda Beathe (Ø) ikke enig i at det ikke betyr noe. Ønsker vi å ha en indrejustis?
- Birthe (V) Ønsker at flere skal være med, og at flere skal ha muligheten til å få muligheten. Pokalene står og støver ned. Bør kretsbanneret være hos kretsleder?
- Trond (G) Mye enig med Arne. Vi har to banner.
- Aurora (M) pokaler vi tenkte ikke på det, men det var gøy å se at navnet stod på. Vi var faktisk best og de som var før oss var flinke.
- Eva (Ø) fri plass for å ikke være konkurranse. Vi er flinke på dette, bortsett fra på den ene dagen. Jeg trenger ikke å ha patruljer som får gnidd inn at de var dårligst. Kun ønskelig at 1-2-3 blir opplest.
- Brynjulf (M) jeg har vært med på arrangement som en deltakelse er ett lodd. Og det er vilkårlige premier. Vi bør kunne rekruttere flere. Forslag



om å sette av en sum til å premiere vilkårlig. Enkle effekter, ønskelig med sponning.

- Odd Kristian (Ø) Gøy der og da. Forstår det ikke.
- Brita (V) speiderne er forskjellige. Man blir gjerne motivert av å få godt resultat. Viktigste er at speiderne kan forstå og at de er vurdert rettferdig. Urettferdighet oppleves som negativt. Vilkaellig premiering er en god ide. Man bør kanskje ha merke.

#### **Vedtak:**

##### **Kretstinget ønsker:**

- Gruppepoengene regnes som snitt av alle patruljer fra gruppe, uavhengig av arbeidsgren.
- Må stille med minst 2 patruljer for å være med i konkurransen som kretsbanneret dersom gruppen har mer enn 6 medlemmer i samme arbeidsgren (gruppeleder avgjør)
- Premier deles ut til de tre patruljene med mest poeng i hver arbeidsgren
  - Poengene ropes kun opp for de tre beste
- Pokaler deles ikke ut til beste patrulje i hver arbeidsgren.
- Alle får deltakermerke
- 20ish tilfeldige speidere får en liten deltakerpremie (kvalitetsprodukt).
- Det lages eget banner til beste gruppe.

#### **5.4 Retningslinjer patruljeførerkurs MØTE & TUR**

##### Forslagsstiller:

Kretsstyret

##### Sak:

Retningslinjer for deltagelse på patruljeførerkurs MØTE & TUR

##### Bakgrunn:

- Ønske om å etablere noen retningslinjer for de to patruljeførerkursene MØTE og TUR mht alder
- Basert på erfaringer fra de kursene vi har arrangert til nå ønsker Kretsstyret at det etableres noen retningslinjer som anbefalinger for deltagelse på PEFFkurs MØTE og TUR i kretsen

##### Kretsstyrets forslag til vedtak:

- Vandrerne kan delta på MØTE fra 7.klasse og TUR fra 8. klasse
- Man kan gjerne være eldre, men ikke yngre
- Anbefalt å delta på MØTE (eller et av de gamle kursene) før man deltar på TUR
- Kan kun delta på hvert kurs én gang
- Et «ideelt» løp kan da være: MØTE 7.-8.klasse. TUR 8.-9.klasse. Roland 8.-10.klasse. Vinter-Roland 9.klasse-1.videregående.

#### Kommentarer som kom opp under debatten:

- Aurora (M) Peffting er enig i kretsstyrets forslag.
- Arne (L) synes kurset ble enda mer teoretisk etter omleggingen fra gammelt og nytt kurs
- Odd Kristian (Ø) for teoretisk, spesielt for syvendeklassinger.
- Eva (Ø) dette er en problemstilling vi må jobbe med. Det er mulig å gjøre det mer praktisk.
- Jarl Thore (G) det er ett PF kurs, det er litt teoretisk, elementene er teoretiske. Det er ikke sikkert kurset er for alle. Det ble veldig teoretisk i september grunnet komprimering.
- Øyvind (M) hvordan er planleggingen av semesterplan i gruppene.
- Jarl Thore (G) kurset bygger på speidermetoden. Det er ikke nødvendigvis noe som praktiseres i vår krets da vi har lokale tilpasninger.
- Marc (L) Uenig i dette med å kunne delta på kurs en gang, repetisjon trengs.
- Øyvind (M) repetisjon skal skje i gruppa.
- Odd Kristian (Ø) er det aktuelt med repetisjonskurs? Roland som ildprøve.
- Helene (G) at man kan delta flere ganger kan gjøre at man blir ett forstyrrelses moment.
- Eva (Ø) de som er her er superspeiderne.
- Erlend (LS) ønskelig med en progresjon. Send deltakere på andre kretsers tema kurs.
- Brita (V) vanskelig nok å arrangere ett kurs.
- Arne (L) synes det er synd at man må ha møte før tur hvis man ikke kan delta sammen med vennene sine som allerede har deltatt på møte. Deltar på kurs for det sosiale.

Det ble også snakket om hvorfor dette har blitt en sak ift å delta på kurs flere ganger. Dette er fordi man opplever at speideren ikke nødvendigvis har større utbytte av det, de andre får mindre utbytte av det og det kan bli forstyrrelses moment innad i patroljen.

#### **Vedtak:**

**Kretsstyrets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.**

#### **Sak 6      Aktivitetsplan 2018/2019**

Kretshelg – positivt, noen negative. Reaksjoner på at peffer ikke kan delta. Vi ønsker 14+. Vesentlig hva kurset er for noe.

Kursstab – Brita (V): er det mulig å ha to grupper som rullerer.

Eva (Ø)– presiserer at kvinner og menn må delta i planlegging i kurs.

Øyvind (M) – utsette møte ett år, og dersom man ser at dette ikke går velger man å

Vi har funnet arrangør til alle arrangementer  
Ledersamling januar 2020: Lindesnes

Kretsting med kretshelg 28. februar 2020: Grimstad. Man prøver å finne et kurs som favner flest mulig. Ser på mulighetene for å ha 14+ kurs.  
Kvalifisering til NM i speiding, april 2020  
Sted: Bibelskolen i Grimstad  
Hvilke grupper blir med å arrangere: Grimstad. Det trenges noen flere grupper til å delta med poster.  
Patroljeførerkurs TUR, våren 2020 – Mandal, Øvrebø og Vågsbygd.  
Patroljeførerkurs "MØTE" høsten 2020. 18.-20. september : Øvrebø. Det ble bestemt at det skulle arrangeres et lav terskel sosialt arrangement for patroljeførere i 2019.  
Kretsbannerkonkurranse 20.september 2020: Øvrebø (oppdager + stifinner) Lindesnes (vandrer).

Forbundets aktivitetsplan 2018 er tilgjengelig på:

[https://kmspeider.no/getfile.php/13133662-1549981467/Materiell/Medlemsblader/Lederforum/2019/arrplan\\_2019\\_web.pdf](https://kmspeider.no/getfile.php/13133662-1549981467/Materiell/Medlemsblader/Lederforum/2019/arrplan_2019_web.pdf)

**Vedtak:**

**Aktivitetsplanen 2019/2020 gjennomgått og godkjent med oppdateringene over**

## **Sak 7            Budsjet 2019 og kretskontingent for 2020**

Budsjettet ble lagt frem basert på følgende kontingentsatser:

- 100,- per speider
- 0,- per familie for familiespeidere
- 0,- per SFO speider
- Ingen moderasjoner

Det er satt av 6.200,- til Roverarbeid. Midlene disponeres av Roverombudet

Kommentarer som kom opp under debatten:

- Må justere opp for å lage nytt banner. Og øke premiepotten på kretsbanner konkurransen.
- Bykleturen 2019 gikk 15000 i minus. Oppfordres til å sende flere på denne turen.

**Vedtak:**

**Budsjett for 2019 godkjent**

## **Sak 8            Orienteringssaker**

### **8.1 Kretsleir 2020**

- Sted bestemt på ledersamling i januar 2019: Hamresanden
- Vi trenger nå å få på plass en hovedkomite og komme i gang med planleggingen



- Leirsjef
- Viseleirsjef
- Informasjon, SoMe
- Intendantur
- Program
- Regnskap
- Teknisk
- Vakt og transport
- Haik – Odd Kristian
- Vi ønsker at de som ønsker å bidra sender mail til [agder@kmspeider.no](mailto:agder@kmspeider.no)

## **8.2 Landsting 2019**

To saker som skal behandles på Landsting ble spesielt diskutert på Kretstinget. Delegatene til Landsting er bedt om å fremføre Agder kretsting sine meninger om sakene, men delegatene er ikke bundet til å stemme i henhold til Kretstingets flertall.

### **8.2a Landstingsak 10.6 Aldersinndeling. Øvre aldersgrense for rovere**

Agder kretsting mener:

- Vi ønsker at aldersgrensen skal bestå.

### **8.2b Landstingsak 12.1 Alternativ til ny inntektsaksjon**

Agder kretsting mener:

- Handler om å se innad i forbundet om det går an å spare penger slik at vi ikke trenger å samle inn så mye penger.
- Stemning for dagens kalender eller skrapekalender.
- Dårligst stemning for gratulasjonskort.
- Avstemning:
  - dagens – Grimstad
  - kortpakke – ingen
  - skrape – Mandal, Øvrebø, Vågsbygd, Kristiansand V
  - adventskalender – Lindesnes

## **8.2 Informasjon fra Landsstyret/Forbundet v/Erlend Arnøy**

- God informasjon.
  - Kursmeny
  - Speiderprogram.no
  - Aktivitetsbanken
  - Registereingsverktøyet
  - Gdpr
  - Ledige verv
  - Landsleir 2020



## Sak 9 Valg

Trond Wirak (Grimstad) presenterte valgkomiteens innstilling til nye medlemmer av kretsstyret.

### Kretsstyret for 2019/2020 fikk følgende sammensetning:

**Kretsleder:**

Siren Therese Klausen	Kristiansand V KFUK-KFUM-speidere	Valgt for 2 år i 2019
-----------------------	-----------------------------------	-----------------------

**Styremedlemmer:**

Erlend Borge	Vågsbygd KFUK-KFUM-speidere	Valgt for 2 år i 2019
Jarl Thore Larsen	Grimstad KFUK-KFUM-speidere	Valgt for 2 år i 2019
Odd Kristian Myre Hagen	Øvrebø KFUK-KFUM-speidere	Valgt for 2 år i 2018
Øyvind A. Landsnes	Mandal KFUK-KFUM-speidere	Valgt for 2 år i 2018

**Varamedlem:**

Birthe Bratland	Vågsbygd KFUK-KFUM-speidere	Valgt for 2 år i 2019
-----------------	-----------------------------	-----------------------

**Valgkomité:**

Vågsbygd		Valgt for 1 år i 2019
----------	--	-----------------------

**Andre:**

Kasserer: Jarl Thore Larsen	Grimstad KFUK-KFUM speidere	Valgt for 1 år i 2019
Revisor: Ragnhild Kvarenes Eggen	Kristiansand V	Valgt for 1 år i 2019

Vissekretsleder blir konstituert innad i styret.

Det mangler et medlem i styret. Det ønskes at gruppene går tilbake til egne rekker og ser om det er noen som muligens kan stille. Og da gjerne en kvinne. Det ble påminnet om at det ikke nødvendigvis må være en leder, men at PEFFer og rovere også er aktuelle kandidater.

## Sak 10 Annet

- 3 Rovere fra kretsen deltok på Roverkongress i Asker 8.-10.februar
  - Ragnhild Wirak, Helene Helliesen og Odd Kristian Hagen Myre
- Lars Vegard Osestad og Eirik Skoglund (begge Mandal) representerer Agder på Patruljeførerting på Nordtangen 8.-10.mars. Aurora Bakklund (Mandal) er vara.
- Påmeldingsfrist for vinterkursene i forbundet: 24.mars
  - Vinter Roland / Ekspedisjon Vinter
- Patruljekonkurransen 5-7.april, Lillesand
  - Påmeldingsfrist patruljer: 1.mars
  - Mulig for rovere/ledere å gjennomføre «Norsk grunnkurs i førstehjelp» lørdag 6.april
  - Påmeldingsfrist: 28.mars
- Landsting 5-7.april, Sola
  - Agder kan sende kretsleder + 2 delegater
    - Minst 1 skal være 26år eller yngre ved utgangen av 2019
    - Har vi kretsleder ->OK. Ellers?
    - Hvem 2 i tillegg til kretsleder?
  - Siren og Jarl stiller til valg som styremedlemmer i landsstyret
- Gruppeledere: Husk politiattest i henhold til retningslinjene til Forbundet
  - <http://www.kmspeider.no/Politiattest/>
  - Søk elektronisk på <http://politi.no/>
- Gruppeledere: Husk å sjekke om noen av dine ledere er kvalifisert til Forbundets hederstegn og varsle i så fall Kretsstyret som hjelper med å sende inn søknad
  - <https://kmspeider.no/hederstegn/category828.html>
- Gruppeledere: Har dere husket å sende revisjonsrapport for gruppregnskap 2018 til kretsleder Jarl eller regnskapsfører Jon Olav før Kretsting 2019?
  - 3 mottatt så langt

\*\*\*\*\*

Kristiansand, 1. mars 2019  
Siren Therese Klausen (referent)

  
Erlend Borge

  
Linda Beathe Dalane

## DELEGATLISTE

### KRETSTING, 1. mars 2019

#	Gruppe	Navn
	<b>Arendal</b>	<b>GL + 2</b>
	<b>Bykle</b>	<b>GL + 2</b>
	<b>Eydehavn</b>	<b>GL + 1</b>
	<b>Grimstad</b>	<b>GL + 6</b>
1		Jarl Thore Larsen (Kretsleder)
2		Helene Helliesen
3		Ragnhild Wirak (Roverkretsting)
4		Trond Wirak (GL)
	<b>Hisøy &amp; Øyestad</b>	<b>GL</b>
	<b>Kristiansand V</b>	<b>GL + 2</b>
5		Anne Mette T Bomann (GL & Visekretleder)
6		Ragnhild K. Eggen (Revisor)
7		Siren Therese Klausen (Kretsstyre)
8		Åse Kristiansen
	<b>Lindesnes</b>	<b>GL + 11</b>
9		Arne de Klerk
25		Eldar Lagestrand
26		Johanne Skofteland
27		Lena Mundal Jacobsen
10		Marc de Klerk
11		Martin Bentsen
	<b>Mandal</b>	<b>GL + 7</b>
12		Aurora Bakkelund (Patruljeførerretsting)
13		Brynjulf Bakklund
14		Eirik Hjortelund Skoglund (Patruljeførerretsting)
15		Hilde Fjeldsgaard (GL)
16		Øyvind A. Landsnes (Kretsstyre)
	<b>Randesund</b>	<b>GL</b>
	<b>Vågsbygd</b>	<b>GL + 6</b>
17		Birthe Bratland (GL & Kretsstyre)
18		Brita Sørliæ Jærnes
19		Elin Mari Skorstad
20		Erlend Borge
	<b>Øvrebø</b>	<b>GL + 4</b>
21		Eva Langeland (GL)
22		Linda Beathe Dalane (Kretsstyre)
23		Odd Kristian Hagen Myrc (Kretsstyre)
	<b>Landsstyret</b>	Erlend Arnøy

GL = Gruppeleder